
Po združitvi nogometnih klubov
Svoboda in Ljubijana

Drugoligaški
nogomet v Šiški

Po nekajletnem zatišju se šišenskim ljubi-
teljem nogometa spet obetajo žogobrcarske
poslastice, kajti združila sta se drugoligaš
Svoboda z Viča in moštvo Ljubljane, ki ie v
letošnjem polletju od TKS Ljubljana-Šiška
dobilo soglasje za nastopanje v conski nogo-
metni ligi. No, resnici na ljubo -je treba po-
vedati, da združitev še ni popolnoma veljav-
na, ker oba kluba še nista imela svojih skup-
ščin — le-ti bosta predvidoma 20, septembra
in takrat naj bi tudi formalno potrdili to
združitev.

Nogometni delavci zagovarjajo to svojo
odločitev z raznimi argumenti, predvsem pa
z racionalizacijo poslovanja, saj naj bi dva
kluba potrošila več sredstev kot en sam,
hkrati pa naj bi s to združitvijo izboljšali
kakovost nogometa.

Seveda se ob tem zastavlja nekaj vpra-
šanj. Znano je, da za vrhunski šport v Ljub-
ljani ni dovolj denarja. S finančnimi teža-
vami se otepajo vsi prvolicjaški klubi v
vseh športih, znani so problemi okrog vzdr-
ževanja športnih, objektov. Po besedah Mi-
lana Vajde naj bi novi drugoligaš za svoje
delo v eni sezoni poti-eboval okrog 9 mili-
jonov novih dinarjev. Pp 2 milijona dinarjev
naj bi prispevali TKS Ljubljana-Siška in
Ljubljana Vič-Rudnik, enako vsoto pa še
TKS mesta Ljubljane. Od reklam naj bi do-
bili okrog 2,3 milijona dinarjev, od vstopnine
in loterije pa milijon dinarjev. Za začetek
normalnega poslovanja — TKS je namreč
letošnja sredstva že razdelila — naj bi ob-
čina Vič iz svojega proračuna prispevala
500.000 dinarjev, občina Siška pa 1,5 mili-
jona dinarjev.

Ob teh številkah se velja nekoliko za-
misliti. Od kje bodo telesnokulturne skup-
nosti dobile potreben denar za financifanje
nogomethega drugoligaša. Še bolj kočljivo
je vprašanje financiranja nogometa iz pro-
računskih sredstev, še posebej sedaj, ko je
vsakemu .občanu znano, kakšna je naša go-
spodarska situacija. Ob tem pa ne smemo
pozabiti, da se telesna kultura financira iz
za to namenjenih sredstev ustrezni samo-
upravni interesni skupnosti in da so sredstva
iz proračuna namenjena za povsem druge
akcije.

Nogometni delavci trdijo, da Ljubljana
potrebuje nogometnega drugoligaša. Vpraša-
nje je, zakaj ga potrebuje? Zaradi gledalcev?
Lani jih je bilo na tekmah Svobode na Viču
na vsaki tekmi komaj nekaj sto, kajti tisti,
ki želi gledati dober nogomet, -raje odide
na stadion Olimpije, kjer pa se tudi ne
morejo pohvaliti s prav velikim obiskom,
pa čeprav tam igrajo prvoligaški nogomet.
Morda bo na bolj udobnem stadionu Ljub-
ljane obisk večji, kot je bil na Viču, a v to
močno dvomimo. Da bi Ljubljana imela no-

gometnecja drugoligaša le zaradi nekakšnega
ugleda med ljubitelji nogometa, pa je seveda
več kot nespametno.

Ne nazadnje ne gre prezreti tudi dejstva,
da so predštavniki šišenske telesnokulturne
skupnosti v pismu, ki so ga poslali občin-
skim družbenopolitičnim organizacijam, opo-
zorili, da na voljo ni zadostnih sredstev za
financiranje drugoligaškega, sicer uradno
neamaterskega nogometa, pri katerem pa
stroški nisb kaj dosti manjši kot pri poklic-
nem nogometu. Še posebej to velja, če upo-
števarno razne finančne zakulisne igre, ki
skbraj po pravilih spremljajo tudi to katego-
rijo nogometa. Nogometni delavci Ljubljane
in Svobode sicer trdijo, da so za svojo od-
ločitev dobili podporo vseh družbenopolitič-
nih dejavnikov v občinah Šiške in Vič-Rud-
nik in mestu Ljubljana in da zato pričaku-
jejo tudi materialno pomoč. Toda očitno je
moralna podpora eno, materialne obveznosti
pa drugo. Ne bomo presenečeni, če bomo
čez pol leta slišali vesti o finančnih proble-
mih novega drugoligaša, ki je že začetek
tekmovanja v drugi ligi pričakal s prazno
klubsko blagajno in zgolj papirnatimi obeti
o finančni pomoči.

V- nedeljo, 16. avgusta je združeni klub
odigral prvo tekmo v novi tekmovalni sezoni
v drugi ligi — zahodne skupine. Koliko pol-
časov bo še imela tekma za zagotovitev po-
trebnih sredstev za nemoteno poslovanje
kluba, pa je vprašanje, na katero še ne vemo
odgovora.
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